

Närvarande: Annica, Jerry, Jeanette, Anna, Alf, Christer, Stefan M.

1. Möte öppnas

2. Resultat av Westernfesten, en av dom bättre festerna vi har haft. Ådersspann mellan 18-85 år som blev väldigt trevlig och rolig fest. Det var 94 st anmälda.

Ekonomiskt resultat: in 33 210kr, det innefattade anmälningsavgifter, bar och lottförsäljning ut 18 820kr det innefattade inköp av mat, systembolaget och musiken.

Att tänka på till nästa gång gällande denna fest är att ändra upplägget lite,

Förslag: Incheckning

Välkomsdrink

Fotografering och även försöka att få till en samlingsbild

Lekar med stationer och att kunna äta under tiden

Dessvärre så blev det kanske lite för många stationer även denna gång, vi får nog försöka minska antalet så det inte drar ut på tiden för länge.

Lekarna måste nog också styras upp lite bättre, kanske en koordinator..?

Förslag även på att vi kanske ska höja priserna i baren.

Vi ska nog ta bort lottförsäljningen vid detta tillfälle då det inte är något större intresse att köpa lotter.

3. Datum för byggnation av vagnsskjul.

Christer kontaktar Christian som kommer och hjälper oss att gräva hål för plintarna som troligaste blir i nästa vecka. Christer återkommer om dag. Därefter får vi bestämma datum för vidare bygge.

4. Leaderstöd, som kan sökas upp till 50 000kr och som kan användas för 1) Digitalisering av gården, skyltar m.m få fram offerter på vad det kan kosta

2) byggnation av lekplats, hundrastgård, servicehus med även dusch för vandrare efter pilgrimsleden.

Christer har fått om mail om att kunna söka utvecklingsbidrag ifrån Västra Götalandsregionen för kommande event. Vi behöver dock medfinansiärer men dit kan räknas vår ideella tid som vi lägger på gården.

5. Genomgång av beslutsloggen:

1) Vi fortätter att leta medel för skorstensrenoveringen.

2) Ang digitaliseringen ska Jerry ha ett möte med Lars Svensson om upplägg m.m

3) Uppbyggnad av en ev lekplats är fortfarande ett frågetecken, då det krävs besiktning av Säkerhetsskäl. Försöka att kontakta Hjärtum för att höra om regler för att ev. göra en aktivitetsbana istället.

4) Anna håller på att skapa en sluten grupp på FB

5) Bygdens fika rep, Anna lägger med detta som ett utvecklingsprojekt till VGR.

6) Öppna konto för Oscar Anderssons fond

7) Ansöka om Leaderstöd

8) Ansöka om utvecklingsbidrag Västar Götalandsregionen

9) Fundera på en bra marknadsföringsplan

10) Stadgarna, Anna och Jeanette

6. Övrigt

Höststädardag 5 nov kl 10-13

Halloween eventet 28/10, ska försökas utvecklas, ev. Labyrinter m.m. Börja att dekorera i tid redan 21-22/10, då vi inte har några fler uthyrningar i år kanske redan 15/10.

Sopavgiften i år blev 5 600kr, nästan dubbelt så mycket mot förra året. Denna nu uppsagd.

Kanske lämna in som förslag till kommunen att ideella föreningar kan få en mindre avgift.

7. Mötet avslutas.

Nästa möte onsdag 231011 kl 19.00

